

التاريخ: 16/04/16 2025

## Award of Tender

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that, , Oman National Engineering & investment Company SAOG (ONEIC) has awarded On 15/04/2025, a contract for the sum of OMR. 7,205,858 (Seven million two hundred five thousand eight hundred fifty-eight- Omani Rials), for the Construction of Yangul 132/11kV Grid Station, for the period of (20) months, commencing on date of awarding.

This project are part of several significant strong projects which has been awarded to the company in an innovative manner and achieved successes and technical leaps in building expertise in the field of engineering specialization, where ONEIC gaining diverse experiences and generating substantial revenues through this project.

## اسناد مناقصة

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأنه قد أسند لها بتاريخ 2025/04/15، عقد بمبلغ وقدره 7,205,858ر.ع سبعة ملايين ومائتان وخمسة آلاف وثمانمائة وثمانية وخمسون ربالاً عمانياً) حول إنشاء محطة كهرباء بقدرة 11/132 كيلو فولت في ولاية ينقل، لمدة (20) شهراً بدءً من تاريخ الإسناد.

وسأتى هذا المشروع ضمن مجموعة مشاريع هامــة اسـندت للشـركة مـوخراً وحققـت فهـا نجاح متميز في بناء الخبرات في مجالات الاختصاص الهندسية، وتتوقع الشركة - باذن الله تعالى - أن تحقق من خلال هذا العقد خدات أضافية وعوائد مناسبة.

الرئيس التنفيذي **Chief Executive Officer** 











